

Holiday Service Schedule

Extended service on New Year's Eve: Friday, December 31, 2021

GOVA Transit is providing extended hours and free public transit service after 10 p.m. on New Year's Eve, Friday, December 31, 2021.

GOVA Zone hours will be extended where available to match the additional public transit schedule. Departures are shown as round trips, returning to the starting location, with the exception of Route 101 Lively, 102 Garson, Route 103 Coniston, Route 104 Azilda/Chelmsford and Route 105 Valley.



Route 1

Main Line

Leaving from Downtown Transit Hub to New Sudbury Centre at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Leaving from New Sudbury Centre to Downtown Transit Hub at: 1:25 a.m., 2:25 a.m.

Leaving from Downtown Transit Hub to South End Walmart at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Leaving from South End Walmart to Downtown Transit Hub at: 1:25 a.m., 2:25 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving South End to Richard Lake and Long Lake at: 1:00 a.m., 2:00 a.m.

Route 2

Barry Downe / Cambrian

Leaving from Downtown Transit Hub to Cambrian College at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 3

Laurentian University via Regent

Leaving from Downtown Transit Hub to Laurentian University at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 10

Minnow Lake

Leaving from Downtown Transit Hub to Bancroft Drive @ Moonlight at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 11

Donovan / Collège Boréal

Leaving from Downtown Transit Hub to Cambrian College at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 12

Second Avenue

Leaving from Downtown Transit Hub to New Sudbury Centre at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 13

Copper Cliff

Leaving from Downtown Transit Hub to Copper Cliff at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 14

Four Corners

Leaving from Downtown Transit Hub to South End Walmart at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 20

Graywood / Madison Local

Loop to/from New Sudbury Centre leaving at: 1:00 a.m., 2:00 a.m.

Route 24

Cambrian Heights Local

Leaving from Downtown Transit Hub to Sudbury Tax Centre at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Route 25

West End Local

Loop to/from Downtown Transit Hub leaving at: 12:15 a.m., 1:15 a.m.

Route 28

South End Local

Loop to/from South End Walmart leaving at: 1:00 a.m., 2:00 a.m.

Route 101

Lively

Leaving Downtown Transit Hub to Lively at: 12:45 a.m., 1:45 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving Naughton Community Centre to Whitefish at: 1:32 a.m., 2:32 a.m.

Route 102

Garson

Leaving New Sudbury Centre ending service in Garson at: 1:00 a.m., 2:00 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving Garson to Falconbridge and Skead at: 1:14 a.m., 2:14 a.m.

Route 103

Coniston

Leaving New Sudbury Centre ending service in Coniston at: 1:00 a.m., 2:00 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving Coniston to Wahnapiatae at: 1:21 a.m., 2:21 a.m.

Route 104

Azilda/Chelmsford

Leaving Downtown Transit Hub ending service in Chelmsford at: 12:45 a.m. and 1:45 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving Chelmsford to Blezard Valley, Dowling, Onaping, Levack at: 1:10 a.m., 2:10 a.m.

Route 105

Valley

Leaving Downtown Transit Hub ending service in Capreol at: 12:45 a.m. and 1:45 a.m.

Extended GOVA Zone hours leaving Hanmer to Radar Base at: 1:18 a.m., 2:18 a.m.

Bus routes will follow holiday service schedules
on New Year's Day, January 1, 2022.



Horaire de Service pendant les fêtes

Le vendredi 31 décembre 2021

Le service de transport en commun GOVA prolongera ses heures de service et offrira un transport gratuit après 22 h le vendredi 31 décembre 2021, veille du jour de l'An.

Les heures de service de GOVA Zone seront prolongées en vue de cadrer avec l'horaire prolongé du service conventionnel. Les départs correspondent à des déplacements aller-retour, revenant au point de départ, sauf pour les circuits 101 (Lively) 102 (Garson), 103 (Coniston), 104 (Azilda / Chelmsford) et 105 (Valley).



Circuit 1

Circuit central

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au New Sudbury Centre : 0 h 45, 1 h 45
Quitte le New Sudbury Centre pour se rendre au Centre de transport du centre-ville : 1 h 25, 2 h 25
Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au Walmart du secteur sud : 0 h 45, 1 h 45
Quitte le Walmart du secteur sud pour se rendre au Centre de transport du centre-ville : 1 h 25, 2 h 25
Heures prolongées de GOVA Zone, quittant le secteur sud pour se rendre au lac Richard et au lac Long : 1 h, 2 h

Circuit 2

Barry Downe / Cambrian

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au Cambrian College : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 3

Université Laurentienne via Regent

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre à l'Université Laurentienne : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 10

Lac Minnow

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au chemin Moonlight, sur la promenade Bancroft : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 11

Donovan / Collège Boréal

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au Cambrian College : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 12

Avenue Second

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour le New Sudbury Centre : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 13

Copper Cliff

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre à Copper Cliff : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 14

Quatre Coins

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au Walmart du secteur sud : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 20

Graywood / Madison Local

Boucle à destination et en partance du New Sudbury Centre : 1 h, 2 h

Circuit 24

Cambrian Heights Local

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre au Centre fiscal de Sudbury : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 25

Secteur Ouest Local

Boucle à destination et en partance du Centre de transport du centre-ville : 0 h 15, 1 h 15

Circuit 28

Secteur Sud Local

Boucle à destination et en partance du Walmart du secteur sud : 1 h, 2 h

Circuit 101

Lively

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour se rendre à Lively : 0 h 45, 1 h 45

Circuit 102

Heures prolongées de GOVA Zone, quittant le Centre communautaire de Naughton pour se rendre à Whitefish : 1 h 32, 2 h 32

Quitte le New Sudbury Centre pour achever la journée de service à Garson : 1 h, 2 h

Heures prolongées de GOVA Zone, quittant Garson pour se rendre à Falconbridge et à Skead : 1 h 14, 2 h 14

Circuit 103

Coniston

Quitte le New Sudbury Centre pour achever la journée de service à Coniston : 1 h, 2 h

Heures prolongées de GOVA Zone, quittant Coniston pour se rendre à Wahnapiatae : 1 h 21, 2 h 21

Circuit 104

Azilda/Chelmsford

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour achever la journée de service à Chelmsford : 0 h 45, 1 h 45

Heures prolongées de GOVA Zone, quittant Chelmsford pour se rendre à Blezard Valley, à Dowling, à Onaping et à Levack : 1 h 10, 2 h 10

Circuit 105

Valley

Quitte le Centre de transport du centre-ville pour achever la journée de service à Capreol : 0 h 45, 1 h 45

Heures prolongées de GOVA Zone, quittant Hanmer pour se rendre à Radar Base : 1 h 18, 2 h 18

Le Transit GOVA suivra l'horaire de passage des jours fériés le jour de l'An, samedi 1er janvier 2022.

